

1 March 2007

Dear

Helping Business since 1861

Online 'Smartcard Statement'

To provide better Smartcard services, with effect from 1 March 2007, you can check your Smartcard Statement online and download your latest account statements up to six months. In conjunction with this new service, direct mailing of Smartcard Statement will be superseded in May this year.

As a token of thanking your supports, should you successfully download the statement on or before 30 April this year, you will receive a \$10 rebate to your account on the 3rd of May 2007. For enquiries, please call our Customer Services Hotline at 2398 6024.

網上〈聰明卡月結單〉

為提供更完善的聰明卡服務，用戶可於 2007 年 3 月 1 日起，在網上查閱聰明卡月結單交易記錄及下載最近六個月的月結單資料。此項網上服務將於本年 5 月取替現行的月結單郵寄服務。

為感謝貴公司對本會網上服務的支持，凡用戶於 4 月 30 日前成功啟用該服務，均可於 5 月 3 日獲贈聰明卡使用額港幣十元。如有查詢，請電客戶服務熱線 2398 6024。

Login Information 登入資料

Website 網址: <https://www.webco.hk/statement>

Account Number 帳戶號碼:

Password 密碼:



YS Cheung

Senior Director - Certification Division

簽證部副總裁

張耀成